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Oœwiadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Adama Giersza

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z podjêtymi przez Centralny Oœrodek Sportu w Warszawie Oœrodek Przygotowañ Olimpij-

skich w Szczyrku dzia³aniami zmierzaj¹cymi do modernizacji kolei linowej na Skrzyczne zwracam siê
z proœb¹ o zabezpieczenie œrodków finansowych z FRKF na ten cel.

Centralny Oœrodek Sportu w Warszawie Oœrodek Przygotowañ Olimpijskich w Szczyrku dysponuje
obiektami sportowymi, na których trenuj¹ kadry polskich zwi¹zków sportowych. Dysponuje dwoma
kompleksami skoczni narciarskich, skoczni¹ im. Adama Ma³ysza w Wiœle-Malince oraz skoczni¹ Skali-
te w Szczyrku (zakoñczenie inwestycji planowane jest na 28 czerwca 2010 r.), oraz jedynymi w Polsce
trasami narciarsko-biathlonowymi na Kubalonce. Ka¿dy z tych obiektów posiada homologacjê FIS
i spe³nia najwy¿sze standardy œwiatowe, z których zawodnicy PZN niejednokrotnie korzystaj¹ w celu
podniesienia swojego poziomu sportowego.

COS zarz¹dza równie¿ wybudowan¹ w 1992 r. jedyn¹ w Polsce tras¹ FIS z kolej¹ krzese³kow¹, gdzie
przeprowadza siê szkolenia i gdzie odbywaj¹ siê zawody w konkurencjach alpejskich. Obiekt ten le¿y na
pó³nocnym stoku Skrzycznego, co pozwala na utrzymanie dobrych warunków narciarskich do po³owy
kwietnia. Stanowi to podstawê prawid³owego funkcjonowania Oœrodka Przygotowañ Olimpijskich
w Szczyrku. Przychody generowane przez ten obiekt pozwalaj¹ na utrzymanie skoczni narciarskich
w Wiœle i Szczyrku oraz kompleksu tras narciarsko-biathlonowych na Kubalonce, które s¹ eksploato-
wane przez ca³y rok i spe³niaj¹ bardzo wa¿n¹ funkcjê, jeœli chodzi o szkolenia olimpijskie i sportowe Pol-
skiego Zwi¹zku Narciarskiego. Koszty utrzymania tych obiektów w 2009 r. wynios³y ³¹cznie 1 714 362,
85 PLN, a dochody z dzia³alnoœci sportowej zwi¹zanej z tymi obiektami – 198 430, 92 PLN, co da³o w su-
mie 1 515 931, 93 PLN. Ta kwota jest znacz¹cym wydatkiem z bud¿etu, stanowi ona 17% ca³kowitych
przychodów z prowadzonej dzia³alnoœci.

Modernizacja kolei linowej pozwoli³aby na zmniejszenie kosztów eksploatacyjnych i wp³ynê³aby na
wzrost przychodów, dziêki któremu mo¿na by³oby zapewniæ prawid³owe funkcjonowanie pozosta³ych
deficytowych obiektów, niezbêdnych, jeœli chodzi o szkolenie olimpijskie dotycz¹ce sportów zimowych.

Moim zdaniem, modernizacja kolei linowej w Szczyrku powinna byæ traktowana jako strategiczna in-
westycja dotycz¹ca sportów zimowych z dwóch podstawowych przyczyn.

1. Inwestycja ta pozwoli na rozwój narciarstwa alpejskiego i na polepszenie warunków do jego upra-
wiania na jedynej trasie FIS w Polsce. Obecnie nasi sportowcy musz¹ korzystaæ z tras po³o¿onych poza
granicami naszego kraju, na co nie mo¿e pozwoliæ siebie wiele klubów i wielu m³odych utalentowanych
zawodników, przez co tracimy mo¿liwoœæ rozwoju tej dyscypliny.

2. Ta inwestycja wp³ynie na prawid³owe funkcjonowanie nierentownych, ale bardzo wa¿nych dla roz-
woju sportów zimowych w Polsce, wymienionych obiektów COS OPO w Szczyrku, gdzie prowadzone s¹
treningi medalistów olimpijskich z Vancouver i kadry narodowej.

W dniu 23 lutego 2010 r. Rada Miasta w Szczyrku podjê³a uchwa³ê o nieodp³atnym przekazaniu dzia-
³ek pod t¹ inwestycjê. Dokumenty dotycz¹ce praw w³asnoœci do terenu, na którym ma byæ realizowana in-
westycja, s¹ kompletne. Projekt techniczny zosta³ opracowany w roku 2009, wydano pozwolenie na
budowê, co pozwala uruchomiæ procedurê przetargow¹. Jedyny problem stanowi¹ œrodki finansowe. Za-
pewnienie tych œrodków w kwocie 21 780 000 PLN pozwoli³oby na realizacjê tej inwestycji w 2010 r.
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